



LUNDS TEKNISKA
HÖGSKOLA
Lunds universitet

2017-11-07

Husstyrelse- och HMS-kommittésammanträde M-huset, LTH

Närvarande:

Peter Berling, ordförande	Husprefekt M-huset, Produktionsekonomi
Jonas Engqvist	Hållfasthetslära/Skyddsombud
Ulf Jeppsson	IEA
Rebecca Palmgren	Ordförande I-sektionen
Sara Nilsson Tengstrand	Vice ordförande I-sektionen
Carolina Rosenqvist	Ordförande M-sektionen
Johan Andersson	I-sektionen
Matti Ristinmaa	Hållfasthetslära
Eva Andersson	LU Service
Marie Pettersson	LU Service
Rudolf Abelin	DDG
Magnus Genrup	Energivetenskaper
Marcus Lundgren	Energivetenskaper
Bo Bernhardsson	Reglerteknik
Therese Tell Dragg	Teknisk ekonomi och logistik/ekonom husstyrelsen

§1 Sammanträdet öppnade

Mötet öppnas av ordföranden Peter Berling.

§2 Val av mötessekreterare och justeringspersoner

Som mötessekreterare utses Therese Tell Dragg. Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Magnus Genrup och Rebecca Palmgren.

§3 HMS-möte

a) *Rapport från M-husets skyddsombud*

Ingenting att rapportera.

b) *Rapporterade arbetsskador, skyddsronder, miljöinventering, riskanalys*

Ingenting att rapportera

c) *Återstående skyddsronder*

Alla skyddsronder är genomförda.

d) *Övriga HMS-frågor*

- Magnus Genrup informerade om att Energivetenskaper haft haveri i ett labb, men att alla rutiner fungerade som de skulle.
- Institutionerna ombeds att inte fylla sina sopsäckar alltför mycket, då de blir väldigt tunga för lokalvårdarna att bära.

- Husets brandlarm byggs ut i södra apparthallen under denna vecka (45). När detta är installerat ska huset ha en brandövning med utrymning, husprefekten kommer att informera om när detta ska ske.
- Energivetenskaper efterlyser branddetektorer inne i kontorsrummen, vilket inte finns i M-huset. Detta är en fråga som får behandlas inför ombyggnaden.

§4 **Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll finns upplagt på M-husets hemsida. Inga anmärkningar eller synpunkter framfördes. Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§5 **Meddelande och rapporter**

Husprefekten meddelar att Maxlabs lokaler hyrs nu av extern hyresgäst (inte inom LU), vilket även gäller en del parkeringsplatser, på båda sidor av huset. Dessa parkeringsplatser ingår alltså inte i biljetten som kan tryckas i automaten på parkeringsplatsen. Platserna är inte märkta på något sätt och det är förvirrande och svårt att veta att dessa platser inte ingår. Husprefekten kontaktar Akademiska hus och ber dem ordna med särskild märkning av platserna.

§6 **Studentfrågor, M & I**

a) *Poäng från Servicegruppen*

Både I- och M-sektionen sköter sig bra, men M-sektionen leder fortfarande poängligen.

b) *Övriga studentfrågor*

- Studenterna tog upp frågan om på vilket sätt de kan vara delaktiga i husets Togethernessgrupp. Studenterna ska ta upp frågan direkt med gruppen.
- Det pågår diskussioner om att miljömärka M-sektionen. (Se även p 7b angående önskemål om kärl i sophuset)
- Det har diskuterats att köpa in ett släp att köra iväg med sopor i, istället för att hyra in container vid varje nollning osv. Teknologerna får i uppgift att ta frågan om de kan sköta administration och skötsel av släpet vidare till sina sektioner. Husstyrelsen står för kostnaden för släpet, samt ordnar med förvaring av detta. Sektionerna ska betala den årliga driften på ca 1 000 kr. Beslut om inköp fattas efter att dessa punkter har retts ut.

§7 **Yttre och inre miljö i M-huset**

a) *Handdukstorkar*

De gamla handdukstorkarna är nedmonterade och pappershållare ska monteras snarast, det kommer att vara klart innan årsskiftet.

b) *Sopstationen*

Sophuset är tomt på farligt avfall, spillolja mm. Nu finns det därför möjlighet att ha fler kärl i rummet. Servicegrupp och studenter ombeds inventera vilken typ av kärl som det behövs ytterligare av.

§8 Övriga frågor*a) Julfika*

Datum för årets julfika blir tisdag den 19/12 kl 10.00

b) "Bråk" i samband med disputationfirande i foajén

Vid en disputation med mottagning/firande i foajén fanns det studenter som vägrade flytta sig därifrån. Det poängteras att detta är ett bokningsbart utrymme, och när det är bokad har ingen annan någon rätt att vara där.

§9 Tid för nytt möte

19/1 2018, kl 10.15

§10 Mötets avslutande

Mötet avslutas av ordföranden Peter Berling.

Vid pennan

.....

Therese Tell Dragg

Justeras

.....

Magnus Genrup

.....

Rebecca Palmgren

.....

Peter Berling

